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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Aktuálne informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia de-
kana FCHPT STU, VR FCHPT STU a Volebného zhromaždenia STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Schválenie členov Disciplinárnej komisie Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Brati-
slave pre študentov na uvoľnené miesta. 

6. Prerokovanie a schválenie Výročnej správy o hospodárení na Fakulte chemickej a potravinárskej tech-
nológie STU v Bratislave za rok 2024 (materiál-23-2025). 

7. Prerokovanie a schválenie Správy o činnosti a stave Fakulty chemickej a potravinárskej technológie 
STU v Bratislave na rok 2024 (materiál-24-2025). 

8. Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov 
na FCHPT STU v Bratislave pre ak. r. 2026/2027 (materiál-25-2025). 

9. Prerokovanie a schválenie Úplného znenia Pravidiel hodnotenia pedagogických výkonov pracovísk 
Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave v znení Dodatku č. 4 (materiál-26-
2025). 

10. Otázky na akademických funkcionárov. 

11. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ospravedlnení: doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD., prof. Ing. Miroslav Hutňan, CSc., Ing. Michal Kaliňák, 

PhD., Bc. Martin Krajči, Ing. Erika Pavlovičová 
 
Neospravedlnení: – 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 20 členov AS FCHPT STU. Počas zasadnutia prišli dvaja členovia 
a jeden člen sa ospravedlnil a musel predčasne odísť. Počet senátorov počas zasadnutia bol taký, že 
senát počas doby trvania zasadnutia bol uznášaniaschopný. 
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K bodu 1: Otvorenie, prezencia. 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov a ďalších hostí. Na základe 
prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný. 

K bodu 2: Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 
Za overovateľov zápisnice boli na základe rokovania P-AS FCHPT STU navrhnutí doc. Ing. Dana 
Dvoranová, PhD. a doc. Ing. Pavol Gemeiner, PhD. Proti tomuto návrhu neboli vznesené žiadne 
protinávrhy ani pripomienky, a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za navrhnutých overovateľov 
zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
Prof. Lukeš predstavil program zasadnutia. Opýtal sa prítomných, či majú návrhy o rozšírenie, zmenu 
poradia bodov, pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vzne-
sené žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 20 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 20  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 3: Aktuálne informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU a 
Kolégia dekana FCHPT STU, VR FCHPT STU, voľby kandidáta na rektora STU. 
Prof. Lukeš informoval, že Zápisnica č. 6-2025 z posledného zasadnutia AS FCHPT STU sa pripomienkuje 
a po jej overení sa zverejní spolu s prerokovanými a schválenými materiálmi na Dokumentovom serveri 
AIS. Ďalej informoval o konaní P-AS FCHPT STU dňa 29. 04. 2025, kde sa prerokoval body programu na 
zasadnutie AS FCHPT STU. Informoval o zasadnutí Volebného zhromaždenia AS STU dňa 23. 04. 2025, 
na ktorom bol zvolený kandidát na rektora STU prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD. Informoval 
prítomných, že sa bude konať mimoriadne zasadnutie AS STU dňa 14. 05. 2025, kde sa predkladá na 
prerokovanie a schválenie Dodatok č. 1 k Štatútu STU, Dodatok č. 2 k Zásadám výberového konania na 
obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských učiteľov, pracovných miest výskumných pracovníkov, 
funkčných miest profesorov a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov na STU v znení dodatku č. 1 
z dôvodu novelizácie zákona o vysokých školách 131/2002 Z. z. a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov (ďalej len „zákon“) a prijatia zákona 292/2024 Z. z. o vzdelávaní dospelých a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov, ako aj Výročná správa STU za rok 2024 a informácia o Definitívnom 
rozpise dotácie na rok 2024. Informoval o konaní Vedenia FCHPT STU a Kolégia dekana FCHPT STU dňa 
29. 04. 2025, kde sa riešil aktuálny stav prihlášok na FCHPT STU, príprava skúškového obdobia 
a obsadenosť pracovných miest na pracoviskách FCHPT STU. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 

K bodu 4: Termínované uznesenia. 
Prof. Lukeš otvoril tento bod. 
 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia. 
 
Prof. Lukeš uzavrel tento bod. 
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K bodu 5: Schválenie členov Disciplinárnej komisie FCHPT STU pre študentov na uvoľnené miesta. 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatial o návrh členov na doplnenie 
Disciplinárnej komisie FCHPT STU pre študentov (ďalej len „DK“). Prof. Gatial požiadal doc. Rehákovú 
o prednesenie návrhov. Doc. Reháková informovala, že DK za študentskú časť musí byť doplnená 
o dvoch členov. Jedna členka za študentskú časť, Adriana Gregorová, písomnou formou požiadala o 
vzdanie sa členstva v DK a Bc. Kristína Pecárová končí štúdium na FCHPT v júni 2025. Informovala, že 
návrhy členov môže odporučiť aj končiaci člen DK. Na základe troch návrhov, ktoré obdržala, navrhla 
a predstavila spolu s prof. Lukešom kandidátky Patríciu Furdovú a Michaelu Biskupičovú. Informovala, 
že funkčné obdobie členov DK trvá štyri roky a ak zanikne členstvo niektorého z jej členov (čl. 7 bod 4 
Disciplinárneho poriadku STU), nový člen DK bude vymenovaný do konca tohto funkčného obdobia.  
Prof. Lukeš uviedol, že schválenie členov prebehne tajnou voľbou a požiadal predsedu Volebnej 
komisie (VK) FCHPT STU, doc. Paulena, k príprave hlasovacích lístkov a otvoril diskusiu k tomuto bodu 
zasadnutia. 
Senátor Matej Hubert sa opýtal, aký je minimálny počet členov na zasadnutí DK. 
Doc. Reháková informovala, že DK je uznášaniaschopná, ak je prítomná nadpolovičná väčšina jej 
členov. 
Prof. Lukeš ukončil diskusiu a odovzdal slovo doc. Paulenovi. 
Doc. Paulen oznámil, že hlasovací lístok sa vydáva proti podpisu a krížikom sa označí jedna z možností. 
Senátori pristúpili k voľbe. Po sčítaní hlasov predseda VK FCHPT STU, doc. Paulen, oznámil výsledky 
hlasovania. 
Počet prítomných senátorov bol 20, počet vydaných hlasovacích lístkov bol 20, odovzdaných bolo 
20 hlasovacích lístkov a platných bolo 20 hlasovacích lístkov. 
Výsledky tajného hlasovania: 
 
Patrícia Furdová   za: 20  proti: 0 zdržali sa: 0 
Michaela Biskupičová:  za: 18  proti: 2 zdržali sa: 0 
 
Obe kandidátky boli AS FCHPT STU schválené, ich mená budú predložené dekanovi FCHPT STU na 
vymenovanie.  
 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 

K bodu 6: Prerokovanie a schválenie Výročnej správy o hospodárení na Fakulte chemickej a 
potravinárskej technológie STU v Bratislave za rok 2024 (materiál-23-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o uvedenie materiálu Výročná správa 
o hospodárení na Fakulte chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave za rok 2024 
(materiál-23-2025) (ďalej len Hospodárska správa). Prof. Gatial informoval, že Hospodárska správa 
bola prerokovaná na Vedení FCHPT STU a P-AS FCHPT STU. Hospodárska správa má štandardný formát, 
ktorý je daný v rámci finančných predpisov Slovenskej republiky. Ďalej informoval o najdôležitejších 
častiach správy. Zdôraznil, že v kapitole 1 v tabuľke na strane 4 sú uvedené výnosy a  náklady v roku 
2024, pričom podotkol, že fakulta musí vykázať kladné hospodárenie, aby sa mohla uchádzať 
o európske finančné fondy. Informoval, že v roku 2024 fakulta odviedla oveľa nižšiu daň v porovnaní 
s rokom 2023. 
 
K zasadnutiu AS FCHPT STU sa pripojila Dr. Krivoňáková, počet senátorov sa zvýšil na 21. 
 
Prof. Gatial upozornil na Tabuľku A (kapitola 1, str. 5/6), kde zdôraznil fakultné výnosy, ktoré boli vyššie 
ako minulý rok, avšak rovnako vzrástli aj náklady. Najväčší výnos predstavovalo zvýšenie dotácie a 
najväčší nárast nákladov boli mzdové náklady a spotreba energie. V kapitole 2 informoval o štruktúre 
nárastu príjmov, pričom všetky majú charakter dotácie. Na strane 16 upozornil na výšku vyplatených 
štipendií pre interných doktorandov a poukázal na výšku sociálnej podpory a motivačné štipendiá. 
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Zdôraznil, že je to zatiaľ posledný rok, kedy sa motivačné odborové štipendiá zo štátneho rozpočtu 
vyplácali študentom študujúcim v odboroch na FCHPT STU, pretože v rozpise dotácie na r. 2025 došlo 
k zmenám ohľadom prideľovania týchto motivačných štipendií. Medzi podporovanými študijnými 
odbormi už nie sú chémia, potravinárstvo, biotechnológie, chemické inžinierstvo a technológie, ani 
kybernetika. V Tabuľkách 14 a 15 upriamil pozornosť na financovanie z Plánu obnovy a odolnosti. Ďalej 
poukázal na Tabuľku 24, kde je vyčíslená podpora Internacionalizácie vzdelávania. Následne 
informoval, že v kapitole 4 je vyčíslené zúčtovanie so štátnym rozpočtom, kde Tabuľka G zobrazuje 
definitívne čísla všetkých zdrojov príjmov fakulty a v Tabuľke H sú zadefinované dodatky k dotačným 
zdrojom. Prof. Gatial ďalej poukázal na množstvo finančných prostriedkov, ktoré si fakulta preniesla 
po 31. 12. 2024 do roku 2025, suma činí približne 2,9 milióna eur, avšak zdôraznil, že sú v nej zahrnuté 
mzdové prostriedky za mesiac december 2024. Financie z mimorozpočtových prostriedkov sa taktiež 
presúvajú, ale časť z nich je účelovo viazaná. Zdôraznil objem finančných prostriedkov vynaložených 
do prevádzkových investícií fakulty v roku 2024 (Tabuľka N), kde sa investície zdvojnásobili. Na záver 
informoval, že z hľadiska nákladových položiek (Tabuľka O) predstavujú najväčšiu položku energie, 
ktoré sa vysúťažili v čase najvyšších cien. 
Prof. Lukeš požiadal Ekonomickú komisiu (EK) FCHPT STU o vyjadrenie k materiálu. 
Dr. Klempová, ktorá bola poverená vyjadrením stanovísk EK, informovala, že materiál bol prerokovaný 
na zasadnutí EK FCHPT STU dňa 12. 05. 2025 s predkladateľom a EK FCHPT STU odporúča prijať návrh 
uznesenia, týkajúceho sa predloženého materiálu, bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu zasadnutia. 
Prof. Lukeš uviedol, že za rok 2024 sa do fakulty investovalo a dochádza tak k znižovaniu investičného 
dlhu. 
Prof. Gatial, doc. Lakatoš a Ing. Michalíková informovali, že fakulta získala kapitálové finančné pro-
striedky na rekonštrukciu ležatých rozvodov v Novej budove z Ministerstva školstva, výskumu, vývoja 
a mládeže Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVaM“) pre rok 2025 na dve poschodia. 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 1/23-2025: 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Výročnú správu o hospodárení na Fakulte chemickej a potravi-
nárskej technológie STU v Bratislave za rok 2024 (materiál-23-2025). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 21  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 7: Prerokovanie a schválenie Správy o činnosti a stave Fakulty chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave na rok 2024 (materiál-24-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Správa 
o činnosti a stave Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave na rok 2024 
(materiál-24-2025) (ďalej len „správa“). Prof. Gatial informoval, že materiál bol prerokovaný Vedením 
FCHPT STU a Kolégiom dekana FCHPT STU a uviedol, že editorom správy je poverený Dr. Dvonka. Prof. 
Gatial predstavil hlavné body materiálu. Informoval, že Kapitola 3 Vzdelávanie vychádzala zo Správy 
o vzdelávacej činnosti FCHPT STU v Bratislave za ak. rok 2023/2024. V kapitole 4 poukázal na Tabuľku 
4.1, v ktorej je zhrnuté zloženie projektov a financie na projektoch. Podotkol, že najväčší pokles nastal 
pri zmluvách o dielo (ZoD). Ďalej poukázal na stranu 111 obrázok 4.1, kde je zobrazené počty publikácií 
podľa jednotlivých kvartilov, pričom zdôraznil, že celkový počet Q1 a Q2 publikácií sa nezmenil, zmenil 
sa len ich pomer. Prof. Gatial pokračoval kapitolou 5, kde pripomenul všetky propagačné aktivity a pri 
kapitole 6 zdôraznil, že počty vycestovaných zamestnancov a prijatých hostí na FCHPT STU sa zvyšujú 
a dostávajú sa na predkovidovú úroveň. Informoval, že v kapitole 7 je opísaná činnosť Slovenskej 
chemickej knižnice a podrobná správa bola prednesená riaditeľom Ing. Dzivákom na Vedení FCHPT STU 
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a Kolégiu dekana FCHPT STU. Informoval, že v kapitole 8 sú uvedené informácie o investičných 
a rozvojových programoch na FCHPT STU. V kapitole 9 Ľudské zdroje poukázal na tabuľku 9.1 kde je 
informácia o priemernej mzde na fakulte, pričom došlo k jej nárastu o viac ako 10 %. Na záver zdôraznil 
informáciu z kapitoly 10, Tabuľky 10.2, kde za minulý rok sa zlikvidovalo zhruba 62 ton odpadu za 
22  tisíc eur. Na záver prof. Gatial informoval, že fakulta získala 173 tisíc eur z prenájmu priestorov. 
Prof. Lukeš požiadal o vyjadrenie EK FCHPT STU k predloženému materiálu. 
Dr. Klempová oznámila, že EK sa zamerala na oblasti zamerané na ekonomiku, ktoré prerokovala na 
zasadnutí EK FCHPT STU dňa 12. 05. 2025. EK FCHPT STU odporúča prijať návrh uznesenia, týkajúceho 
sa predloženého materiálu, bez pripomienok. 
 
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku Pedagogickej komisie FCHPT STU (PK) o vyjadrenie k materiálu. 
Doc. Dvoranová informovala, že PK prerokovala uvedený materiál na zasadnutí PK AS FCHPT STU dňa 
07. 05. 2025. Pred predložením do komisie tento materiál prešiel formálnou úpravou členkou AS FCHPT 
STU, doc. Dvoranovou, a so zapracovanými formálnymi úpravami jej predkladateľ, prof. Gatial, súhlasil. 
Doc. Dvoranová uviedla, že v rámci diskusie na zasadnutí PK sa navrhlo doplniť do zoznamu členov VR 
FCHPT STU zosnulú Ing. Máriu Omastovú, DrSc., doplniť informácie ohľadom činnosti vedeckej rady 
fakulty podľa zápisníc z jej zasadnutí, doplniť informácie o aktivitách Poradenského centra STU na 
FCHPT STU. Oznámila, že na PK sa viedla diskusia ohľadom propagácie na stredných školách a od 
budúceho roku sa odporúča zaviesť online kalendár propagačných aktivít, kde sa budú uvádzať všetky 
propagačné akcie a editorské práva by mali osoby zodpovedné za propagáciu. Členovia PK AS FCHPT 
STU sa zhodli na tom, že je vhodné mať na jednotlivých pracoviskách osobu zodpovednú za propagáciu 
(analogicky ako pracoviská majú osobu zodpovednú za pedagogiku). Tento návrh sa niekoľko krát 
diskutoval s prodekanom Drtilom v rámci rôznych pracovných stretnutí. Ďalej doc. Dvoranová 
odporučila na základe diskusie PK skontrolovať údaje ohľadom zaradenia zamestnancov FCHPT STU 
podľa vekovej štruktúry v kapitole 9 Ľudské zdroje. Opýtala sa aj na rozdelenia zaradenia mužov a žien 
podľa funkčných miest. Ing. Michalíková uviedla, že tieto údaje sa nachádzajú v prílohovej časti 
Hospodárskej správy. Na záver doc. Dvoranová uviedla stanovisko PK.  
PK AS FCHPT STU odporúča prijať návrh uznesenia, týkajúceho sa predloženého materiálu, bez 
pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 2/24-2025: 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Správu o činnosti a stave Fakulty chemickej a potravinárskej tech-
nológie STU v Bratislave na rok 2024 (materiál-24-2025). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 21  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 8: Prerokovanie a schválenie Ďalších podmienok prijatia na štúdium bakalárskych študijných 
programov na FCHPT STU v Bratislave pre ak. r. 2026/2027 (materiál-25-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal prof. Gatiala o predstavenie materiálu Ďalšie 
podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných programov na FCHPT STU v Bratislave pre ak. 
r. 2026/2027 (materiál-25-2025). Prof. Gatial požiadal doc. Rehákovú o predstavenie materiálu. Doc. 
Rehaková informovala o zmenách v materiáli, kde sa mení akceptovanie jazykových certifikátov. Doc. 
Reháková uviedla, že novelizáciou zákona s účinnosťou od 01. 02. 2025 sa môžu podmienečne prijať 
na štúdium uchádzači, ktorí nemajú splnenú základnú podmienku prijatia na štúdium, ale i ďalšie 
podmienky stanovené fakultou. FCHPT zaujala stanovisko, že podmienečne bude naďalej prijímať len 
tých študentov, ktorí nesplnili základnú podmienku v čase zasadnutia prijímacej komisie (nemajú ešte 
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ukončené stredoškolské štúdium maturitou). Ďalšie podmienky stanovené fakultou (predloženie 
certifikátu o znalosti slovenského jazyka alebo úspešné zloženie prijímacej skúšky) sa budú požadovať 
do zasadnutia prijímacej komisie.  
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku PK o vyjadrenie sa k materiálu. 
Doc. Dvoranová informovala, že tento materiál prešiel diskusiou na zasadnutí PK komisie a poukázala 
na zmeny v § 58 ods. 3 zákona ohľadom údajov v prihláške a navrhla do materiálu doplniť výraz 
„predmetové olympiády“ (v súlade so Smernicou č. 19/2024 MŠVVaM SR) a uviedla stanovisko PK.  
PK AS FCHPT STU odporúča prijať návrh uznesenia, týkajúceho sa predloženého materiálu, bez 
pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
Uznesenie č. 3/25-2025: 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Ďalšie podmienky prijatia na štúdium bakalárskych študijných 
programov na FCHPT STU v Bratislave pre ak. r. 2026/2027 (materiál-25-2025). 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 21  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 9: Prerokovanie a schválenie Úplného znenia Pravidiel hodnotenia pedagogických výkonov 
pracovísk Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave v znení Dodatku č. 4 
(materiál-26-2025). 
Prof. Lukeš uviedol ďalší bod zasadnutia a požiadal Prof. Gatiala o predstavenie materiálu Úplne znenie 
Pravidiel hodnotenia pedagogických výkonov pracovísk Fakulty chemickej a potravinárskej technológie 
STU v Bratislave v znení Dodatku č. 4 (materiál-26-2025) (ďalej len „pravidlá“). Prof. Gatial požiadal 
doc. Rehákovú o predstavenie materiálu. Doc. Reháková na úvod informovala, že v pravidlách 
dochádza k malým formálnym úpravám, ktoré sprehľadnia započítavanie výkonov pri propagačných 
aktivitách, upresnili sa charakteristiky vzdelávacích činností a propagačných aktivít, zjednodušil sa 
výpočet pri predmetoch Semestrálny projekt I až III. Vzhľadom na to, že v rámci periodického 
schvaľovania bakalárskych študijných programov sa podali aj žiadosti o nové nástupnícke študijné 
programy, kde sa zmenil jazyk uskutočňovania študijného programu na „jazyk slovenský a jazyk 
anglický“, tak sa doplnil bod, podľa ktorého sa navrhlo započítanie predmetov vyučovaných 
v anglickom jazyku.   
Prof. Lukeš požiadal predsedníčku Pedagogickej komisie PK o vyjadrenie sa k materiálu. 
Doc. Dvoranová doplnila doc. Rehákovú a informovala, že sa doplnila Príloha 3 Výkony akademických 
funkcionárov o funkciu asistenta dekana a zmenil sa počet hodín pre predsedu AS FCHPT STU. Ďalej 
spresnila, ako sa bude do hodnotenia pedagogickej činnosti počítať vedenie/konzultácia stredoškolskej 
odbornej činnosti. Uviedla, že tento materiál sa prerokoval na zasadnutí PK a PK AS FCHPT STU 
odporúča prijať návrh uznesenia, týkajúceho sa  predloženého materiálu, bez pripomienok. 
 
Diskusia: 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu zasadnutia a opýtal sa, či navrhované zmeny neovplyvnia 
pomer pedagogických výkonov jednotlivých pracovísk. 
Doc. Reháková informovala, že zmeny týkajúce propagačných aktivít neovplyvnia významne pedago-
gické výkony pracovísk, naopak, prinášajú transparentnejší prístup do započítania výkonov za túto ob-
lasť a sú pre učiteľov motivačné. Ostatné zmeny zjednodušujúce výpočet pedagogických výkonov hod-
noty výkonov jednotlivých pracovísk neovplyvnia, čo doložila informáciou, že boli robené skúšobné 
výpočty za minulé obdobie. 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
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Uznesenie č. 4/26-2025: 
AS FCHPT STU prerokoval a schvaľuje Úplné znenie Pravidiel hodnotenia pedagogických výkonov pra-
covísk Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU v Bratislave (materiál-26-2025) v znení Do-
datku č. 4 bez pripomienok. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 21 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie:  za: 21  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 10: Otázky na akademických funkcionárov. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod zasadnutia. 
 
V rámci toto bodu neboli predložené žiaden otázky, prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
Zo zasadnutia sa ospravedlnil prof. Švorc, počet senátorov sa znížil na 20. 

K bodu 11: Rôzne. 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu. 
Doc. Dvoranová informovala, že v utorok 27. 05. 2025 v priestoroch Stavebnej fakulty STU sa uskutoční 
2. ročník akcie Science-enterTainment-yoU!, ktorá je zameraný hlavne na študentov stredných škôl, ale 
vítaní sú na nej aj zamestnanci STU, aby spoznali bližšie vedeckovýskumné činnosti ostatných súčastí 
STU. Ďalej informovala, že v stredu 25. 06. 2025 sa bude konať ChemShow na pôde FCHPT STU 
a požiadala, aby sa jednotlivé pracoviská zapojili a prihlásili svoje práce sa cez e-formulár.   
Senátor Hubert informoval, že jemu ako predsedovi CHEM-u neprišiel e-mail ohľadom prihlasovania 
sa na ChemShow.  
Prof. Lukeš oznámil že e-mail prepošle. Ďalej informoval, že júnové zasadnutie AS FCHPT STU zatiaľ nie 
je nutné, P-AS FCHPT STU sa bude pravidelne stretávať.  
Prof. Polakovič oznámil, že 12. 05. 2025 bol zaslaný e-mail zamestnancom FCHPT STU s informáciou, 
že na STU sa v posledných týždňoch vyskytli problémy v súvislosti s evidenciou človekohodín tvorivých 
pracovníkov na projektoch, preto rektor STU požiadal dekanov fakúlt urobiť dôslednú evidenciu 
zazmluvnených výkonov na domácich a zahraničných projektoch. Na ich základe sa urobí celkový 
prehľad a porovná sa s reálnym pracovným fondom, ktorý by nemal byť presiahnutý. Prof. Polakovič 
uviedol, že do fondu pracovnej dochádzky sa započítavajú aj hodiny na pedagogickú činnosť 
a administratívnu činnosť.  
Prof. Gatial doplnil, že Projektové stredisko FCHPT STU bolo poverené vypracovaním uvedených 
formulárov pre každého zamestnanca, kde budú vyplnené hodiny na domácich projektoch, pracovníci 
doplnia údaje o zahraničných projektoch a podpísaný dokument odovzdajú poverenej osobe. Prof. 
Gatial na vysvetlenie tejto aktivity uviedol, že na linku oznamovania protispoločenskej činnosti bol 
podaný podnet zamestnanca STU voči zamestnancovi STU o vykazovaní vysokého počtu hodín na 
projektoch a že zákon 54/2029 Z. z. ochrane oznamovateľov protispoločenskej činnosti a o zmene a 
doplnení niektorých zákonov udáva v prípade zistenia protispoločenskej činnosti povinnosť STU podať 
na páchateľa trestné oznámenie. 
 
K zasadnutia AS FCHPT STU sa pripojil senátor Adam Herda, počet senátorov sa zvýšil na 21. 
 
Doc. Švorec sa opýtal, či je nutné zaslaný formulár vyplniť alebo to urobí Projektové stredisko FCHPT 
STU. 
Prof. Gatial oznámil, že zaslaný formulár je vzor a Projektové stredisko FCHPT STU bude zasielať 
predvyplnené formuláre na kontrolu, doplnenie a podpis príslušnému zamestnancovi. 
Prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
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Prof. Lukeš na záver zasadnutia poďakoval prítomným členom AS FCHPT STU, členom Vedenia FCHPT 
STU a hosťom za účasť, za preštudovanie a prerokovanie materiálov a ukončil zasadnutie. 
 
Po ukončení zasadnutia AS FCHPT STU požiadal prof. Lukeš o vypracovanie Dodatku č. 4 k Pravidlám 
hodnotenia pedagogických výkonov pracovísk Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 
v Bratislave v znení Dodatku č. 3. ako samostatného materiálu.  
 
V Bratislave 13. mája 2025 

Overili:  
 
 
doc. Ing. Dana Dvoranová, PhD.             doc. Ing. Pavol Gemeiner, PhD. 
 
 
 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
predseda AS FCHPT STU 

 
 
 
Príloha č. 1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 13. 05. 2025  


